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استان فارساستان فارس

آباده

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس:

۳ شهرک صنعتی آباده آماده جذب 
سرمایه گذار هستند

اینکه  بیان  با  فارس  مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی 
در یک سال اخیر افزون بر ۱۲۵ میلیارد ریال در پروژه های 
از  است،  شده  هزینه  آباده  صنعتی  شهرک های  زیرساختی 
سرمایه گذار  جذب  برای  شهرستان  این  شهرک   ۳ آمادگی 

خبر داد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع، سید مصطفی هاشمی پس 
از بازدید شهرک های صنعتی آباده در جلسه بررسی مسائل و 
مشکلات شهرک های صنعتی آباده افزود: در این شهرستان 
شهرک های صنعتی آباده و ایزدخواست و ناحیه سورمق به 
فعالیت می پردازد و تمام تلاش ما تکمیل زیرساخت ها در این 

شهرک های صنعتی است.
وی با بیان اینکه شهرک صنعتی آباده یکی از شهرک های 
صنعتی فعال استان است که از وضعیت زیرساختی مطلوبی 
نیز برخوردار است، گفت: این شهرک صنعتی که در حال 
حاضر ۱۲۲ قرارداد سرمایه گذاری با متقاضیان در آن منعقد 
شده، قطب صنعتی شمال فارس محسوب می شود و توانسته 

بستر مناسبی برای جذب سرمایه گذار فراهم کند.
پروژه های  اخیر  سال  یک  در  اینکه  تصریح  با  هاشمی 
جاده  و  دوم  فاز  از  بخشی  آسفالت  و  جدول  زیرسازی، 
و  ریال  میلیارد   ۵۵ اعتبار  با  دوم   و  اول  فاز  بین  دسترس 
شهرک  در  ریال  میلیارد   ۱۲ با  فاضلاب  تصفیه خانه  ارتقای 
صنعتی آباده اجرایی شده است، افزود: با اجرای این طرح ها 

وضعیت زیرساختی این شهرک صنعتی ارتقا یافته است.
همچنین  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
تصریح کرد: هم اکنون ۶۳ واحد صنعتی با اشتغال ۹۰۰ نفر 

در شهرک صنعتی آباده فعال هستند.
وی با اشاره به بازدید از شهرک صنعتی ایزدخواست گفت: 
شهرک صنعتی ایزدخواست در شمالی ترین نقطه استان فارس 
از موقعیت مناسبی برای سرمایه گذاری برخوردار است و با 
 - تولیدی  واحد   ۲۰۰ استقرار  ظرفیت  هکتار   ۹۵ مساحت 
صنعتی با پیش بینی اشتغالزایی یک هزار نفر را خواهد داشت. 
با  این شهرک صنعتی  آسفالت ورودی  و  زیرسازی  پروژه 

اعتبار ۲۰ میلیارد ریال در ماه های گذشته اجرا شده است.
با  همچنین  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
اشاره به وضعیت زیرساختی ناحیه صنعتی سورمق افزود: این 
ناحیه صنعتی ۳۵ هکتار مساحت دارد و هم اکنون ۲ قرارداد 

سرمایه گذاری در آن منعقد شده است.
هاشمی با بیان اینکه این ناحیه صنعتی با توجه به نزدیکی به 
استان یزد،  از موقعیت ویژه ای برای سرمایه گذاری برخوردار 
است، گفت: مساحت کم این ناحیه صنعتی جوابگوی بالای 

متقاضیان در آینده نخواهد بود.
اراضی  از  بخشی  الحاق  و  توسعه  طرح  اجرای  خواستار  وی 
اطراف به این ناحیه صنعتی شد و گفت: مراحل اداری اجرای 

طرح توسعه در حال انجام است.
تکمیل  بر  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
افزود: در  و  تأکید کرد  ناحیه صنعتی  این  زیرساخت ها در 
شبکه  به  اخیر  سال  در یک  این شهرک صنعتی  زمینه  این 

گاز متصل شده است.
کارخانه  برای  برق  مگاوات   ۲ تأمین  از  همچنین  هاشمی 
داد  خبر  سورمق  صنعتی  ناحیه  در  دی  سرامیک  و  کاشی 
توسط  ریال  میلیارد   ۴۰ اعتبار  تأمین  با  طرح  این  گفت:  و 
سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان و نیز با مشارکت ۵۵۰ 

میلیارد ریالی کارخانه کاشی انجام شده است.

لامرد

فرمانده انتظامی لامرد خبر داد؛

عملکرد پلیس لامرد در آبان ماه

فرمانده انتظامی لامرد در تشریح عملکرد پلیس در آبان ماه، 
از کشف انواع کالای قاچاق و مواد مخدر خبر داد.

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از پلیس فارس، سرهنگ 
محسن لشکری اظهار داشت: پلیس شهرستان لامرد با بسیج 
ارتقای  راستای  در  مردمی  مشارکت  و جلب  امکانات  کلیه 
را  مرگ  سوداگران  و  سارقان  با  مبارزه  اجتماعی،  امنیت 

بصورت مستمر در دستور کار خود قرار داده است.
جاری سال  ماه  آبان  در   پلیس  مأمورین  داد:   ادامه   وی 
سیم  و  کابل  از  اعم  سرقت  فقره   ۲۳ و  دستگیر  سارق   ۲۳
برق، اماکن خصوصی، داخل خودرو و قطعات آن را کشف 

کردند.
کالای  انواع  ریال  میلیارد   ۵ کشف  لامرد  انتظامی  فرمانده 
قاچاق و دستگیری ۴ نفر در این رابطه، کشف ۵8 کیلوگرم 
واحد صنفی   7 پلمپ  نفر،   8 دستگیری  و  مخدر  مواد  انواع 
توقیف  همچنین  و  مجلوب  نفر   ۲۰ دستگیری   متخلف، 
۶۲ دستگاه وسایط نقلیه متخلف را از دیگر نتایج این طرح ها 

عنوان کرد.
انتظامی با قدردانی از همکاری و مشارکت خوب  این مقام 
مردم با پلیس، گفت: تلفن ۱۱۰ در کلیه ساعات شبانه روز 
عزیز  شهروندان   سوی  از  گزارش  هرگونه  دریافت  آماده 

است.

استان بوشهراستان بوشهر

مدیر کل سیاسی استانداری بوشهر:

همه فرایندهای برگزاری انتخابات 
توسط خود مردم برگزار می شود

فرایندهای  همه  گفت:  بوشهر  استانداری  سیاسی  کل  مدیر 
برگزاری انتخابات توسط خود مردم برگزار می شود.

به گزارش ایسنا، سعید حیدری در دوره آموزشی هیئت های 
حوزه  در  اسلامی  شورای  مجلس  دوره  دوازدهمین  اجرایی 
رو  پیش  انتخابات  در  ما  گفت:  تنگستان  و  دشتی  انتخابیه 
مأموریت های متعددی داریم و انتخابات بر اساس قانون جدید 

برگزار می شود.
به صورت پیش ثبت نام  انتخابات  اولین بار  برای  افزود:  وی 

برگزار شد که با استقبال خوب داوطلبان روبرو شد.
استانداری  کشوری  تقسیمات  و  انتخابات  سیاسی،  مدیرکل 
بوشهر بیان کرد: در انتخاب هیئت های اجرایی از نیروهای 
اقشار  تمامی  از  شد  تلاش  و  استفاده  متعهد  انقلابی،  مؤمن، 

جامعه باشند.
نگاه  از  دور  به  صلاحیت ها  بررسی  در  کرد:  بیان  حیدری 
سیاسی و بر اساس موارد قانونی کار به نحو مطلوب انجام شد.
هیئت های  در  شعب  استقرار  و  شعب  تعیین  گفت:  حیدری 
و  اصلی  حوزه های  درصد   ۶۵ نزدیک  و  شد  دنبال  اجرایی 
ارزیابی  استان شعب خود ثبت کردند و در حال  فرعی در 

کامل از حیث شعب و زیرساخت های آنها هستیم.
وی اضافه کرد: ما در انتخابات یک مأموریت مهم در پیش 
مؤلفه  خصوص  به  و  انتخابات  این  به  نگاه ها  تمام  و  داریم 

مشارکت است.
به گزارش ایسنا به نقل از روابط عمومی استانداری بوشهر، 
استانداری  انتخابات و تقسیمات کشوری  مدیر کل سیاسی، 
بوشهر اضافه کرد: رمز ماندگاری و سلامت انتخابات ما این 
است که انتخابات توسط خود مردم برگزار می شود و تمامی 

فرآیندها توسط خود مردم برگزار می شود.

بندر ریگ 

فرماندار گناوه:

طرح توسعه بندر ریگ با ۱۶ هزار 
میلیارد ریال اعتبار اجرایی شد

هزار   ۱۶ با  ریگ  بندر  توسعه  طرح  گفت:  گناوه  فرماندار 
میلیارد ریال اعتبار اجرایی شد.

صنعتی  شهرک  از  دانشجویان  بازدید  در  صفری  محمدتقی 
بالایی  پتانسیل  و  ظرفیت  گناوه  داشت:  اظهار  ریگ  بندر 
برای توسعه و پیشرفت دارد و بویژه در حوزه صنعتی دارای 

زیرساخت های ارزشمندی است.
وی از راه اندازی شرکت عمل آوری ماهی و میگو در شهرک 
صنعتی ریگ خبر داد و تصریح کرد: این مجموعه با ظرفیت 
سه هزار تن، اشتغال ۴۰۰ نفر به صورت مستقیم و غیرمستقیم 
با ۲ هزار میلیارد و ۲۰۰ میلیون ریال اعتبار در شهرک صنعتی 

بندر ریگ در حال احداث است.
براساس  فرماندار گناوه خاطرنشان کرد: در دولت سیزدهم 
تأمین  و  اولویت بندی  داشته  شهرستان  که  مهمی  نیازهای 
بودجه شده که برخی از آنها افتتاح و برخی دیگر در حال 

اجرا است.
فرماندار گناوه افزود: طرح توسعه این بندر به عنوان ابر طرح 
بنادر و دریانوردی کشور با ۱۶ هزار میلیارد ریال اعتبار در 

این شهرستان در حال احداث است.
 - گناوه  بوشهر،  گناوه-  ساحلی  جاده  دوم  باند  اجرای  وی 

چندین  سیدرضا،  پل  خلیفه،  مال  ساحلی  جاده  گچساران، 
چمن ورزشی مصنوعی، گازرسانی و برق رسانی را از دیگر 

طرح های مهم در این شهرستان اعلام کرد.
بوشهر،  استانداری  روابط عمومی  از  نقل  به  ایلنا  به گزارش 
شهرستان  صنعتی  شهرک  تنها  ریگ  بندر  صنعتی  شهرک 

گناوه در شمال استان بوشهر است.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

عضو مجمع نمایندگان هرمزگان:

هرمزگان در بحث بهداشت و درمان 
دچار چالش است

نکته  این  ذکر  با  هرمزگان،  استان  نمایندگان  مجمع  عضو 
که هرمزگان در بحث بهداشت و درمان دچار چالش است، 
این زمینه در مجلس  اقدامات جهاد دانشگاهی در  از  گفت: 

حمایت می کنند.
را  جهادی  روحیه  و  نگاه  آرامی،  منصور  مهر،  گزارش  به 
یکی از خصوصیات و ویژگی های کارکنان جهاد دانشگاهی 
اسلامی  انقلاب  پیروزی  از  پس  کرد:  اظهار  و  دانست 
جهادگران در حوزه های مختلف از جمله مبارزه علیه باطل، 
کشور  در  مهمی  نقش  عمرانی  اقدامات  و  محرومیت زدایی 
ایفا کردند و همواره در تاریخ انقلاب اسلامی ماندگار شدند.
و  پژوهشی  اقدامات  از  بسیاری  که  نکته  این  ذکر  با  وی، 
امروزه  کرد:  عنوان  شد،  آغاز  جهاد  قالب  در  تحقیقاتی 
در  چه  و  کشور  مرکز  در  چه  جهادگری  روحیه  همچنان 
استان ها به خصوص در استان هرمزگان برقرار مانده است و 
با همان روحیه جهادی کار پیگیری می شود و این مهم برای 

کشور مایه افتخار است.
نکته  این  بیان  با  هرمزگان،  استان  نمایندگان  مجمع  عضو 
دچار  درمان  و  بهداشت  بخش های  در  هرمزگان  استان  که 
چالش است، تصریح کرد: استان هرمزگان از کمبود تخت 
می برد  رنج  تجهیزات  کمبود  و  پزشک  کمبود  بیمارستانی، 
که رفع این چالش ها از طریق مجلس شورای اسلامی توسط 
به  نیز  این زمینه  اقداماتی در  انجام شد و  نمایندگان مجلس 

ثمر نشست.
بحث  در  هرمزگان  درمانی  چالش های  به  اشاره  با  آرامی، 
اقدامات پژوهشی و  نازایی، خاطرنشان کرد: موسسه رویال 
تحقیقاتی خوبی در زمینه نازایی انجام داده است که در تلاش 
هستیم که شعبه از این موسسه را در استان هرمزگان برای 
برطرف  نازایی  حوزه  در  درمانی  چالش های  از  برخی  حل 

شود.
برای  سینه  سرطان  سریع  تشخیص  اهمیت  به  اشاره  با  وی 
این  در  اقداماتی  دانشگاهی  جهاد  کرد:  تشریح  بانوان، 
خصوص انجام داده است و پروژه هایی را آغاز کرده است 
که نمایندگان مجلس نیز از این مهم به خوبی حمایت خواهند 

کرد.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان:

۶ میلیون و ۵۰۰ هزار اصله نهال 
در هرمزگان آماده کاشت است

به  اشاره  با  هرمزگان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  مدیرکل 
هدف گذاری طرح ملی تولید یک میلیارد درخت طی فعالیت 
چهارساله دولت سیزدهم و آغاز نهضت نهالکاری از یازدهم 
براساس  استان، گفت:  در  سراسر کشور  با  همزمان  آذرماه 
استان  در  نهال  اصله  میلیون و ۵۰۰ هزار   ۶ امسال  تعهدات، 

تولید و آماده کاشت است.
به گزارش ایرنا، سید محمد نور موسوی در جمع خبرنگاران، 
با اشاره به اینکه از این میزان سه میلیون اصله نهال حرا و سه 
میلیون و ۵۰۰ هزار اصله نهال بیابانی، جنگلی، فضای سبز و 
زارعت چوب در هرمزگان تولید شده است، افزود: نهضت 
بزرگ نهال کاری در استان هرمزگان یازدهم آذرماه جاری 
همزمان با سراسر کشور در راستای طرح مردمی کاشت یک 
میلیارد درخت آغاز شده و همه با کاشت درخت به استقبال 

این طرح می رویم.
وی با اشاره به اینکه طرح ملی کاشت یک میلیارد درخت 
در هرمزگان در سه بخش دولتی، متولیان و صاحبان صنایع 
)که تولیدکننده کربن و آلاینده ها هستند( و مردم صورت 
باتوجه به فرموده رهبرمعظم انقلاب هر  می گیردُ بیان کرد: 
ایرانی سه درخت، در هرمزگان نیز هر هرمزگانی با کاشت 
ایفا  مردمی  طرح  این  قبال  در  را  خود  رسالت  درخت  سه 

می کند.
کرد:  اظهار  هرمزگان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  مدیرکل 
فرهنگ درختکاری از سال های خیلی دور، هم از جنبه های 
دینی و هم از جنبه های تمدنی و تاریخی در کشور ما وجود 
دارد و آثار درختکاری در کشور نیز مربوط به این چند سال 
اخیر نیست و ایران ظرفیت های بسیار زیادی را پیرامون این 

مهم دارد.
کاشت  مردمی  طرح  پیرامون  کرد:  تصریح  موسوی  نور 
در  که  رئیس جمهور  دستور  براساس  درخت  میلیارد  یک 
شهریورماه سال گذشته به وزارت جهاد کشاورزی داده شد و 
پیگیری هایی را هم که وزارت جهاد پیرامون تحقق این امر 
دقیقاً  ابتدا  را  دولتی  بخش  نهالستان های  ظرفیت های  داشت 

مشخص و یک سند پشتیبانی را آماده کردیم.
گفتنی است؛ طرح کاشت یک میلیارد درخت از تاریخ ۱۱ 
میرزاکوچک خان جنگلی همزمان در  آذرماه روز شهادت 
سراسر کشور عملیاتی خواهد شد؛ البته برخی از استان ها با 

توجه به شرایط رویشی کار را زودتر شروع کردند.
به گزارش ایرنا، کشورمان ایران برای احیا و بازسازی زیست 
بوم های تخریب شده تصمیم به تولید و کاشت درخت کرده 
یک  کاشت  مردمی  طرح  رئیس جمهور  دستور  با  که  است 
وزیر  ابلاغ  با  و  کلید خورده  سال  چهار  در  درخت  میلیارد 
جهاد کشاورزی، به تکلیف قانونی تبدیل شده است و سهم 
هرمزگان نیز تولید و کاشت سالانه ۶ میلیون و ۵۰۰ درخت 

است.
از مساحت ۶ میلیون و ۹۰۰ هزار هکتاری عرصه های منابع 
طبیعی هرمزگان، یک میلیون و ۹۲ هزار هکتار آن جنگل 
با گونه های کرت، آکاسیا، کنار، کهور ایرانی، تج و دریگر 
گونه ها بوده است که ۲۵ هزار هکتار آن جنگل حرا، 8۰۲ 
هزار هکتار جنگل های محدوده خلیج فارس و دریای عمان، 
۲۱۳ هزار هکتار جنگل های ایرانی تورانی و ۵۱ هزار هکتار 

جنگل های دست کاشت است.

استان خوزستاناستان خوزستان

مدیرعامل مرکز گسترش اینترنت اشیا ایران:

با همکاری صنایع، خوزستان قلب 
اینترنت اشیا می شود

  
لزوم  بر  ایران  اشیا  اینترنت  گسترش  مرکز  مدیرعامل 
با  حوزه  این  مشکلات  رفع  و  احصا  برای  صنایع  همکاری 

توسعه هوشمندسازی تاکید کرد.
اشیا که  اینترنت  ملی  نخستین کنفرانس  قنواتی در  ارسالان 
با  کرد:  اظهار  شد،  برگزار  اهواز  چمران  شهید  دانشگاه  در 
است،  کشور  صنعت  قلب  خوزستان،  استان  اینکه  به  توجه 
اشیا  اینترنت  تکنولوژی  از  بخشی  هوشمندسازی صنایع آن 

)I.O.T( است و جایگاه ویژه ای دارد.
اشیای  اینترنت  افزود: مرکز گسترش  ایلنا، وی  به گزارش 
و  فناوری  و  علمی  معاونت  فعالیت های  شتاب دهنده  ایران، 
اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری ایران و بروکر فن بازار 
فناوری  و  علم  پارک   I.O.T نوآوری  کانون  و  ایران  ملی 

خوزستان است.
مدیرعامل مرکز گسترش اینترنت اشیای ایران عنوان کرد: 
با صنایع مختلفی در حوزه هوشمندسازی در  این مرکز  در 
صنعت  با  ساله ای  سه  قرارداد  راستا،  این  در  هستیم؛  ارتباط 
و   RFP تهیه  با  است  شده  سعی  و  شده  بسته  پتروشیمی 
شناسنامه نیاز حوزه های مختلف از جمله I.O.T پتروشیمی ها، 

بتوانیم بخشی از مشکلات صنایع پتروشیمی را رفع کنیم.
با شرکت فولاد شادگان  نیز  داد: در حوزه فولاد  ادامه  وی 

قرارداد مشاوره ای داریم.
نیازهای  که  است  این  هدف  تمام  اینکه  بیان  با  قنواتی 
هوشمندسازی، به واسطه I.O.T برای صنایع رفع شود، گفت: 
مرکز اینترنت اشیا با بیش از ۱۰ شرکت در سطح کشور در 
حال فعالیت است و به این ترتیب از فناوران و دانشجویان 
بتوانیم  تا  می کنیم  همکاری  به  دعوت  حوزه  این  در  فعال 

نیازهای زیاد این حوزه را احصاء و رفع کنیم.
وی افزود: از صنایع نیشکر و آب و برق نیز دعوت می کنیم 
تا با همکاری دانشگاه شهید چمران اهواز، هوشمندسازی را 

توسعه دهیم و خوزستان را قلب I.O.T کشور کنیم.

ناظر گمرکات استان خوزستان خبر داد؛

افزایش ۲۴ درصدی وزن صادرات کالا 
از گمرکات خوزستان

 
ناظر گمرکات خوزستان از صادرات ۳ میلیارد و 7۱۲ میلیون 
و  داد  امسال خبر  ماهه   8 در  استان  از گمرکات  دلار کالا 
گفت: میزان صادرات در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته 

از نظر وزنی ۲۴ درصد افزایش داشته است.
آمار  درخصوص  ایسنا،  با  گو  و  گفت  در  قره بیگی  بهروز 
صادرات از گمرکات خوزستان، اظهار کرد: در 8 ماهه امسال 
۳  میلیارد و 7۱۲ میلیون دلار کالا از گمرکات استان صادر 

شده است.
وی با بیان اینکه این میزان صادرات از نظر وزنی ۱۳ میلیون 
و ۲۲۴ هزار تن بوده است، افزود: میزان صادرات در مقایسه 
افزایش  نظر وزنی ۲۴ درصد  از  با مدت مشابه سال گذشته 

داشته است.

محصولات  عمده  درخصوص  خوزستان  گمرکات  ناظر 
صادراتی از گمرکات استان، تصریح کرد: مواد پتروشیمی، 
وسایل  ساختمانی،  مصالح  فولاد،  کشاورزی،  محصولات 
از  غذایی  مواد  و  پرورشی  آبزیان  الکترونیکی،  و  مکانیکی 

مهمترین اقلام صادراتی از گمرکات خوزستان هستند.
قره بیگی عنوان کرد: کشورهای امارات متحده عربی، عراق، 
چین، جنوب شرق آسیا، ترکیه، روسیه، افغانستان و پاکستان 

مقاصد این اقلام صادراتی هستند.
وی درخصوص عملکرد واردات از گمرکات خوزستان نیز 
اظهار کرد: میزان واردات گمرکات استان در این مدت، ۱۰ 
میلیون و ۹۲ هزار تن به ارزش ۶ میلیارد و 8۰ میلیون دلار 

بوده است.
قره بیگی خاطرنشان کرد: درآمد 8 ماهه گمرکات خوزستان 
۱۱8 هزار و ۹۵۰ میلیارد ریال بوده که نسبت به سال گذشته 

۴۰ درصد افزایش داشته است.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

توضیحات رئیس سازمان 
جهاد کشاورزی کهگیلویه و بویراحمد 

درخصوص بازار گوشت

 

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان کهگیلویه و بویراحمد 
درخصوص بازار گوشت در این استان توضیحاتی داد.

سید علی معتمدی پور در حاشیه بازدید از بازار گوشت قرمز 
در این استان در جمع خبرنگاران اظهار کرد: واقعیت آن است 
قیمت گذاری  و شورای  بازار  تنظیم  ستاد  تصمیم  از  بعد  که 
گوشت قرمز، قیمت این کالای پروتئینی پرمصرف، کاهش 
صنف  و  کشتار  عوامل  مقاومت  موجب  امر  این  و  داشت 

قصابان در ارائه خدمات به مردم شده است.
وی اظهار کرد:  بر اساس تصمیم ستاد تنظیم بازار متشکل 
از ادارات کل مختلف و مقامات ارشد استان، قیمت گوشت 
گوسفند )میش( هر کیلوگرم ۳۵۰ هزار تومان، بزغاله ۴۱۰، 
شده  پاک  پاچه  کله  قیمت  و   ۳۴۰ بز   ،۴۳۵ گوساله  و  بره 

آماده طبخ نیز ۳۳۰ هزار تومان نرخ گذاری شده است.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان کهگیلویه و بویراحمد 
این سازمان تلاش کرده است  خاطرنشان کرد: بدون شک 
که بین منافع مصرف کننده و تولیدکننده و عوامل بازار یک 
نسبی  آرامش  اخیر  یکسال  در  و  کند  ایجاد  منطقی  تعادلی 
خوبی بر بازار حاکم بود اما ماهیت بازار این فراز و فرودها 
از  حمایت  راستای  در  استان  اقتصادی  مسئولان  و  دارد  را 
مصرف کننده، قیمت جدید گوشت را مصوب و اعلام کرده 

است.
معتمدی پور با بیان اینکه همه ما در یک کشتی نشسته ایم، 
موافق  قصابان  صنف  که  می کنیم  درک  ما  کرد:  تصریح 
کاهش قیمت گوشت قرمز نیست اما قدرت خرید مردم هم 
مهم است و نباید فراموش کنیم که فصل الخطاب ما قانون و 
تصمیمات قانونی است و نباید در این شرایط حساس، اقدامی 

در جهت اخلال در نظم اقتصادی انجام شود.
شورای  یک  در  قرمز  گوشت  قیمت  داد:  ادامه  وی 
قیمت گذاری و با حضور نمایندگان بخش دولتی و خصوصی 
تعیین شد و انتظار ما از صنف قصابان و دیگر عوامل مرتبط 
با تأمین گوشت قرمز مورد نیاز مردم این است که با تبعیت 
از تصمیمات قانونی و با حفظ نظم اقتصادی، خواسته های خود 
را از مجاری قانونی پیگیری کنند و به فعالیت خود در فروش 
گوشت قرمز ادامه دهند و مطمئن باشند که جهاد کشاورزی 
از همه ظرفیت های قانونی برای تأمین منافع همه حلقه های 
به هم پیوسته بازار از جمله صنف قصابان استفاده خواهد کرد.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان کهگیلویه و بویراحمد 
خود  با  قصابان  صنف  فعالیت  عدم  مسئولیت  کرد:  عنوان 
آنهاست و قطعاً نهادهای مربوطه پیگیری های لازم را انجام 
راهکارهایی  بررسی  حال  در  کشاورزی  جهاد  اما  می دهند 
است که حتی در صورت عدم فعالیت قصابان در شهر یاسوج، 
تأمین و  امین  مباشران  از طریق  را  نیاز مردم  گوشت مورد 

توزیع کند.
معتمدی پور درخصوص گوشت مرغ نیز تاکید کرد: امروز 
گوشت مرغ افزایش قیمت داشته و این افزایش مجوز قانونی 
نداشت برای همین امروز در برخی نقاط شهر با کمبود این 
انجام می شود و  از امشب کشتار مرغ  اما  کالا مواجه بودیم 

مشکلی از بابت تأمین گوشت مرغ در استان وجود ندارد.
و  است  متعددی  عوامل  تابع  مرغ  قیمت  کرد:  اظهار  وی 
همجوار  استان های  به  استان  وابستگی  آن  دلیل  مهمترین 
کشاورزی  جهاد  اما  است  قیمت  هم  و  تأمین  لحاظ  از  هم 
تکمیل  جمله  از  تدابیری  مشکلات  این  ریشه ای  رفع  برای 
را  راکد  واحدهای  احیای  و  مرغ  تولید گوشت  زنجیره های 

در دستور کار دارد.
استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس  ایسنا،  گزارش  به 
یک  در  باید  مسائل  این  کرد:  بیان  بویراحمد  و  کهگیلویه 
اقدام  آن  راه حل  و  شوند  حل  کارشناسی  و  تعاملی  فضای 

دسته جمعی و گروکشی نیست.

فرمانده انتظامی اقلید در جلسه شورای معتمد پلیس، گفت: امنیت محله 
اجتماعی  به عنوان یک سرمایه  اقشار جامعه  تمام  با مشارکت  محور 

محقق می شود.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از پلیس فارس، جلسه شورای معتمد 
پلیس با حضور سرهنگ لطف اله محمدی و جمعی از معتمدین محلی 
از  استفاده  داشت:  اظهار  وی  شد.  برگزار  اقلید  دژکرد  کلانتری  در 

ظرفیت معتمدین و متنفذین محلی در برپایی نظم و امنیت در پیشگیری 
این امر محقق  انواع سرقت امری بدیهی است که  از جرائم خصوصاً 
نمی گردد مگر با همراهی و مشارکت اقشار اجتماعی خصوصاً متنفذین 
محلی به عنوان یک دیده بان امین و سرمایه اجتماعی در برقراری نظم 
و امنیت که با ارسال اخبار و اطلاعات مربوط به توزیع کنندگان مواد 

مخدر و هنجارشکنان می توانند کمک بزرگی به پلیس کنند.

برگزاری جلسه امنیت محله محور در اقلید


